
Rada Seniorów 
Miasta i Gminy Kórnik 
Rynek 1,62-035 Kórnik

ОМ.ЇЖ .5^(202^
Protokół

z posiedzenia Rady Seniorów Miasta i Gminy Kórnik

z dnia 6 maja 2024 roku

Posiedzenie odbyło się w Sali posiedzeń ratusza bnińskiego. Uczestniczyło w nim

9 członków Rady Seniorów, posiedzenie więc było prawomocne.

Obecni:

1. Marek Kaczmarek- przewodniczący

2. Krystyna Antkowiak

3. Barbara Fluder

4. Aleksandra Grzelak

5. Irena Kaczmarek

6. Stanisław Kasprzyk

7. Antoni Odzimek

8. Tadeusz Warkocki

9. Anna Wojtaszek

W posiedzeniu uczestniczyli także:

Koordynator do spraw RS- Joanna Grzegorowska

Burmistrz Miasta i Gminy Kórnik- Przemysław Pacholski

Sekretarz Miasta i Gminy Kórnik- Iwona Pawłowicz - Napieralska

Komendant Policji - podkomisarz Paweł Michalski

Komendant Straży Miejskiej - Tomasz Haremza

Kierownik DIM - Robert Jankowski

Porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia i sprawdzenie obecności.

2. Powitanie przybyłych gości.

3. Odczytanie protokołu ze spotkania Rady Seniorów MiG Kórnik z dnia 15 

kwietnia br.; głosowanie;
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4. Wystąpienie kierownika DIM

5. Sprawozdanie z dyżuru RS 18. 04. 2024.- M. Kaczmarek

6. Wypracowanie projektów uchwał w sprawach:

- ustalenia możliwości pozyskania dodatkowych miejsc parkingowych na 

terenie miasta Kórnik

- poprawy bezpieczeństwa na ulicy Bóżniczej w Kórniku.

7. Sprawy bieżące:

8. Wolne głosy

9. Zakończenie posiedzenia

1. Przewodniczący Marek Kaczmarek otwarł posiedzenie, sprawdził obecność 

stwierdzając, że obecnych jest 9 radnych, posiedzenie jest więc prawomocne.

2. Przewodniczący powitał przybyłego na posiedzenie Burmistrza Miasta i Gminy 

Kórnik Przemysława Pacholskiego, panią Sekretarz Gminy Iwonę Pawłowicz- 

Napieralską, Komendanta Policji w Kórniku - podkomisarza Pawła Michalskiego, 

Komendanta Straży Miejskiej - Tomasza Haremzę i kierownika DIM - Roberta 

Jankowskiego.

3. Nie było uwag do odczytanego protokołu i został on zatwierdzony jednogłośnie.

4. Robert Jankowski poinformował o nowych inicjatywach podjętych przez DIM:

- 14 maja w ramach „wehikułu czasu” odbędzie się spacer do kuźni na Piaskach.

- 20 maja o godz. 18,00 będzie miał miejsce wieczorek poetycki pani Teresy 

Szczepaniak.

- 17 maja impreza na powitanie lata, z uwagi na dużą ilość zainteresowanych została 

przeniesiona na Błonie. Aby pomóc pani Ewie, pracownicy urzędu, odbędzie się też 

impreza charytatywna połączona ze zbiórką pieniędzy na jej leczenie.

- 11 czerwca zainteresowani mogą pojechać do Pyzdr i Śmiełowa.

W DIM zaczyna działać sekcja tenisa stołowego.

Komendant Policji podziękował za zaproszenie i dodał, że policja jest po to, żeby 

pomagać społeczeństwu. Poprosił aby kierować do niego pytania.
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Antoni Odzimek podziękował policji za szkolenie na temat zagrożeń zorganizowane 

dla stowarzyszenia ROGĄDA.

Tadeusz Warkocki zauważył, że potrzebna jest wiedza na temat przepisów ruchu 

drogowego, a szczególnie zmian w tych przepisach. Odniósł się też do tematu 

bezpieczeństwa na zbiegu ulic Szkolnej i Cmentarnej w Robakowie, przy wyjeździe z 

parkingu nie ma tam bowiem znaku ustąp pierwszeństwa przejazdu. Komendant 

Policji powiedział, że zwróci się do Komisji Bezpieczeństwa w wymienionej sprawie, 

dodał też, że policja jest otwarta na temat wszelkiego rodzaju szkoleń z zakresu 

bezpieczeństwa, należy tylko wcześniej zgłosić taką potrzebę.

Krystyna Antkowiak wskazała na niebezpieczne miejsca przy aptece Betula i na 

skrzyżowaniu ulic Średzkiej i Parkowej w Kórniku.

Na pytanie odpowiedział burmistrz, informując, że przewidziana jest modernizacja 

tamtego rejonu i wtedy problem bezpieczeństwa zostanie rozwiązany, sprawa 

wspomnianej apteki była poruszana na Komisji Bezpieczeństwa.

Barbara Fluder zapytała o możliwość poruszania się rowerzystów na chodnikach 

usytuowanych przy wąskich i bardzo ruchliwych ulicach w Robakowie i w Borowcu. 

Otrzymała odpowiedź, że rowerzyści mogą się poruszać po chodnikach, ale nie 

mogą stanowić zagrożenia dla pieszych, bowiem chodniki są dla nich przeznaczone, 

dotyczy to też poruszania się hulajnogami. Podobny problem pojawia się na 

promenadzie, gdzie rowerzyści nie zawsze przestrzegają zasad bezpieczeństwa i 

nie respektują znaków.

Antoni Odzimek poruszył temat bezpieczeństwa pieszych podczas przechodzenia 

przez tory kolejowe na skrzyżowaniu ulicy Szkolnej z Dworcową w Robakowie. 

Problem polega na tym, że pieszy (szczególnie dotyczy to dzieci) zbliżając się do 

torów musi przejść z chodnika po jednej stronie ulicy na chodnik po drugiej a na ulicy 

nie ma pasów lub innego oznakowania.

Burmistrz odpowiedział, że przy okazji modernizacji ulicy Szkolnej problem zostanie 

rozwiązany.

Anna Wojtaszek zapytała o programy edukacyjne dotyczące bezpieczeństwa 

mieszkańców, czy są numery alarmowe dotyczące spraw awaryjnych.
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Przedstawiciele władz odpowiedzieli, że zarówno straż miejska, jak i policja 

prowadzą działania prewencyjne, telefonem alarmowym jest numer 986 (którego w 

gminie nie ma), ogólnodostępne numery są zamieszczone na łamach Kórniczanina.

Padło też pytanie o teren w pobliżu cmentarza od strony ulicy Młyńskiej, gdzie 

obecnie nie można parkować samochodów, bo teren jest pełen nierówności i kolein.

Burmistrz odpowiedział, że jeżeli teren należy do gminy, to zostanie on wyrównany.

Irena Kaczmarek zapytała o sprawy związane z hałasem, głośną muzyką, czy 

zakłócaniem porządku publicznego i utrzymaniem porządku na prywatnej posesji.

Komendant Tomasz Haremza wyjaśnił, że wszystko zależy od osoby zgłaszającej, 

ponieważ nie obowiązuje już pojęcie cisza nocna, a za zakłócanie spokoju 

mieszkańców może być kierowany wniosek do sądu.

Anna Wojtaszek na zapytanie czy należy zgłaszać jeżeli chce się rozpalić ognisko na 

prywatnej posesji, otrzymała odpowiedź, że nie ma takiej potrzeby, nie można 

jedynie spalać liści, gałęzi, śmieci.

Padła też sugestia, żeby patrole sprawdzały rejon położony u zbiegu ulic Dworcowej, 

Poprzecznej i Placu Powstańców Wielkopolskich, gdyż zaparkowane tam samochody 

utrudniają widoczność.

Komendant Straży Miejskiej zaapelował do zebranych, żeby jeżeli podczas spaceru 

zauważą jakieś nieprawidłowości, zgłaszali to służbom, ponieważ sześciu 

pracowników Straży Miejskiej nie jest w stanie wszystkiego zauważyć. Czasami 

potrzebne są też rozwiązania techniczne. Ludzie też nie zawsze znają przepisy i nie 

wiedzą, co jest wykroczeniem.

5. Podczas dyżuru pełnionego przez Marka Kaczmarka, interesantka zgłosiła 

problem braku oświetlenia przy ulicy Bóżniczej i ciemności panujących na położonym 

nieopodal ogródku jordanowskim.

6. Przewodniczący przeczytał treść przygotowanych projektów uchwał.

Zostały jednogłośnie podjęte dwie uchwały:

- na temat pozyskania dodatkowych miejsc parkingowych na terenie Kórnika,

- na temat poprawy bezpieczeństwa na ulicy Bóżniczej w Kórniku.
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Uchwały wchodzą w życie z dniem 6 maja 2024 roku.

Teksty uchwał wraz z załącznikami zostały przekazane burmistrzowi.

7. W kolejnych miesiącach dyżury radnych będą pełnić:

- 16 maja Aleksandra Grzelak,

- 20 czerwca Stanisław Kasprzyk.

8. Przewodniczący Marek Kaczmarek polecił ciekawe miejsca godne obejrzenia:

- Nowy Tomyśl - miasto syna Teofili Szołdrskiej - Potulickiej,

- Jaracz - Muzeum Młynarstwa - 25 maja Dzień Seniora nad Wełną i 22 września 

Wielki Festyn Młynarski,

Swarzędz, Uzarzewo, Szreniawa, Muzeum Polskiej Motoryzacji w Puszczykowie.

Przewodniczący przypomniał o zaproszeniu członków Rady Seniorów na pierwszą 

uroczystą sesję Rady Miejskiej i na wernisaż malarstwa Iwony Przybylskiej.

9. Marek Kaczmarek zakończył posiedzenie Rady Seniorów i poinformował, że 

następne odbędzie się 3 czerwca o godzinie 10,00 w ratuszu w Bninie.

Protokołowała Barbara Fluder
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